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Til stede: Ditte, Erik, Rasmus, Henrik, Tina, Patrick, Sanne, Jacob, Thomas og Annemette 

Afbud: Søren, Helle, Jan, Jasmin og Kenneth 

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Godkendt 

 

 

3/               Til Drøftelse og evt. vedtagelse: 

 

3a/  Velkommen til Patrick  

Patrick er ny medarbejderrepræsentant i SB og nyvalgt TR for lærerne 

på skolen. 

 

3b/ Skolepatrulje – status og hvilken årgang er ansvarlig fremover? 

Det besluttes at 7. klasse står skolepatrulje i kommende skoleår. Dette 

evalueres i slutningen af kommende skoleår.  

 

3c/ Dialogproces for skolebestyrelser og Institutions- og Skoleudvalget 

om Fremtidens Skole  
 

 

Referat af 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

tirsdag d. 21. april 2022 
kl. 17.00 – 18.00 

Herefter afholdes møde med kontaktrådsforældre kl. 18-20 
Se særskilt dagsorden 

 
 

 
 
 

 



• Hvordan opleves elevernes udbytte af projektarbejdet på 

skolen? Fagligt og trivselsmæssigt?  

 

Eleverne er glade for projektarbejdsformen. Der opleves udfordringer 

ift. at komme på ture, noget skyldes corona. Det er vigtigt at få afsat 

økonomiske ressourcer til materialer i projekterne og ture ud af huset. 

Lærerne oplever, at projektbasseret undervisning har været en del af 

skolen i mange år. Der opleves fordele og ulemper ved alle didaktiske 

arbejdsformer, nogle elever trives i det ene og andre i det andet, derfor 

er afvekslingen vigtig. De små fag kan godt blive lidt klemte i 

projektarbejdet.     

 

• Hvordan arbejder skolen organisatorisk med en 

projektbaseret skole?  

 

Projektforløbene indtænkes i den traditionelle undervisning, så det 

ikke indgår på en naturlig måde. Udvikling af ressourcepersoner (Task 

force) har været meget positivt for skolen. Vi er glade for at kunne 

sætte vores eget præg på udfoldningen af udviklingsprojektet.   

 

• Hvordan ønsker skolebestyrelserne at styrke Fremtidens 

Skole lokalt?  

 

Det er vigtigt med den lokale medbestemmelse på skolen, så det 

tilpasses Sengeløse behov og forhold, herunder de fysiske rammer og 

arbejdsmiljøer. Vigtigt at kigge de kompetencer projektbaseret 

undervisning forudsætter hos lærere og elever, og hvordan kan 

forældre understøtte denne undervisningsform. Det kunne for 

eksempel være udarbejdelse af forældrebank ift. udnyttelse af forældre 

og deres arbejdspladser, hvor det giver mening.    
 

 

24/5 kl. 17-17.30 afholdes dialogmøde med ISU og SB Sengeløse 

Skole i lokale B203 på rådhuset. Herefter afholdes SB møde kl. 17.30-

19 i lokale B101. Den 13/6 kl. 17-18.30 afholdes Konkluderende 

dialogmøde med skolebestyrelser og Institutions- og Skoleudvalget. 

   

3d/ Høring vedr. 3-årig ferieplan fra 22/23 

Søren skriver til SB vedr. høringssvar for ferieplanen, da der var et 

smalt fremmøde til mødet. 

 

 

3e/  

  

 

3f/   



 

 

 

 

4/               Orientering fra: 

 

4a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

Kostpolitikken drøftes med kontaktrådsforældre på det følgende møde 

senere på dagen. 

 

4b/ Eleverne: 

Højtalerne i klasselokaler fungerer ikke så godt, så opslag fungerer 

bedre.  

 

4c/ Skolebestyrelsen:  

 

 

4d/ Medarbejderne: 

 

 

4e/ Ledelsen: 

Fagfordeling er opstartet fint. Lærerne har et ønske om at dele idræt og 

svømning på 5. årgang op i drenge og piger i stedet for den nuværende 

klasseopdeling. Ved ny opdeling bliver det muligt at lave andre 

aktiviteter og imødekomme andre pædagogiske og didaktiske ønsker 

og behov. Skolen er opmærksomme på, at ingen elever må komme i 

klemme en evt. ny opdeling. Ved en evt. ny opdeling vil skolen i 

samarbejde med forældre og eleven finde individuelle løsninger for 

enkelt elever, hvis der er behov for dette. Skolen overvejer fortsat en 

evt. anden opdeling end nuværende og vil orientere SB om den 

endelige beslutning.  

På afdelingsmøde i indskolingen er brug af IPad i skolesammenhænge 

drøftet, der afprøves forskellige løsning ift. om IPads skal blive på 

skolen eller tages med hjem af eleverne. SB vil løbende blive 

orienteret og inddraget i evt. beslutninger. 

 

4f/ Personalesager – lukket punkt:  



 

 

5/              Eventuelt:  

 

                  

Mødet slut: 17.57 

 

Punkter til kommende møder 

Værdigrundlag – nedsættelse af arbejdsgruppe 

Brug af IPads i indskoling 

 


